
Gervinho: Mamy szanse na dogonienie Juve
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Bohaterem ćwierćfinałowego meczu Coppa Italia był Gervinho. Iworyjczyk,

któremu brakowało na początku roku skuteczności, zdobył zwycięskiego

gola. Telewizja Sky Sport pytała między innymi o trafienie w meczu z

Juventusem. 

 

Juventus i gol w pucharze?

 - Bramka z Juventusem była bardzo ważna dla mnie i dla drużyn. Pokonaliśmy

Juventus, co nie zdarza się każdemu, ale zwłaszcza, przeszliśmy rundę, co było

naszym priorytetem. Dedykuję gola kibicom, którzy przybyli na stadion, których

wsparcia nie brakowało. Juventus jest dla mnie wielkim zespołem, jednak jesteśmy

nadal w styczniu, a sezon kończy się w maju. Pokonaliśmy Juventus, to był mecz w

pucharze, jednak bardzo ważny. Musimy skoncentrować się na lidze, Juve ma ma

wielką przewagę w tabeli, jednak mamy mecz w rundzie rewanżowej u siebie i

szansę na dogonienie, zostało dużo meczów.

 

Rudi Garcia?

- Garcia jest idealnym trenerem dla zespołu, jest świetny, obdarowuje każdego

gracza zaufaniem, ustawiając każdego na jego pozycji. Wszyscy grają przynajmniej

5 minut, są gracze pierwszego składu, jednak wszyscy mają szansę.

 

Mundial?

- Mundial znaczy dla mnie bardzo dużo, to będzie mój drugi udział. Awans był

bardzo ważny dla mnie i Wybrzeża Kości Słoniowej. Mundial jest dla mnie wielkim

wyzwaniem i wiem, że dla mojej reprezentacji będzie to ciężki turniej. Sam awans

znaczy wiele.

 

Afryka?

- Chcę pokoju w Afryce, raną do wyleczenia jest wojna. Trzeba to zmienić, myśleć o

pojednaniu. Myślę, że tutaj, w Afryce, potrzeba pokoju.
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